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Místo jednání: Praha, sekretariát HS Datum: 12.11. 2009
Zapsala: Valentová Po adové íslo: 8
Distribu ní list: Hrubý, Bloudek, Resch, ermák, esenek, Uherka, Wolf, Vévoda, sekretariát
Seznam ú astník : Hrubý, Bloudek, Resch, ermák, esenek, Wolf, Uherka, Vévoda, Valentová,
Vogel (MK)

íští jednání: Praha 9.12. 2009 od 12 hod.;  p edsedové komisí od 14  hod.
ílohy: Zpráva Revizní komise o nominaci L. Hrozové; sm rnice o zajišt ní reprezentace.

Výsledky jednání: (Typy položek: I – Informace, D – Dohoda, R – Rozhodnutí, A – Akce)
. Typ Popis Vlastník Termín

1. A Metodické materiály
VV posoudil p edložené návrhy na zpracování metodických materiál
a s výsledkem hodnocení seznámil p edsedu Metodické komise J.
Vogela. J. Vogel p edloží na p íští jednání VV nový návrh na vytvo ení
metodických materiál , který bude více vyhovovat z hlediska
finan ního a asového.

Vogel
Uherka

íští jednání
VV

2. I, R,
A

SP Brno
J. ermák informoval o pr hu SP v Brn , v etn  p edb žného
vyú tování. VV konstatoval, že SP se poda ilo velmi dob e zvládnout
(nejlepší možné hodnocení ze strany IFSC) v etn  dodate ného
zajišt ní financování, které bylo vynuceno ekonomickými problémy
smluvního partnera HS.  VV d kuje všem kdo se na organizování SP
podíleli v ele s editelem závodu J. ermákem, kterému byla na
základ  rozhodnutí VV ud lena odm na.
Informace o SP bude publikována v Ro ence HS a na webu HS.
Na p íští jednání VV bude p edloženo kone né vyú tování SP.

ermák
Resch
Bloudek

25.11. 09
íští jednání

VV

3. I, A Situace v Komisi sout žního lezení dosp lých
VV vzal na v domí zprávu Revizní komise ve v ci nominace L.
Hrozové, ve které bylo konstatováno, že nelze nikoho jednozna
obvinit, nebo  situace vznikla v d sledku ady nedopat ení. VV
sou asn  schválil doporu ení, která RK formulovala:
 Dokon it rozpracovanou sm rnici o reprezentaci a  rozpracované

smlouvy s reprezentanty.
 V novat zvýšenou pozornost všem p ípad m, kdy dochází k

vým  ve funkcích a vyžadovat písemné p edání funkce
potvrzené ob ma stranami.

 Zvážit vhodnost toho, aby práci na pozici p edsedy komise nebo
vedení reprezentace p i závodech vykonávali stávající aktivní
závodníci.

Zpráva RK bude p edána p edsedkyni Komisi sout žního lezení
dosp lých S. Rajfové.
VV vzal na v domí informaci o odstoupení S. Rajfové z funkce

edsedkyn  Komise sout žního lezení dosp lých k 31.12.09 a
rozhodl o vypsání výb rového ízení na pozici p edsedy, s termínem
do 6.12.09.

Valentová Neprodlen
6.12.09

4. R, A Nový web HS
VV posoudil p edložené informace o vytvo ení nového webu HS s
open source redak ním systémem a rozhodl, že práce na novém
webu bude rozd lena na 2 ásti, které budou upraveny samostatnými
smlouvami: 1) vytvo ení webu a p evedení dat ze starého webu na
nový; 2) provoz nového webu. Na principu samofinancování bude
založena fáze 2. Jednání a p ípravu smluv s J. Kreisingerem, který
bude na základ  p edchozího rozhodnutí VV tyto innosti zajiš ovat,
zajistí Mediální komise.

Resch
Valentová

íští jednání
VV
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Výsledky jednání: (Typy položek: I – Informace, D – Dohoda, R – Rozhodnutí, A – Akce)
5. I, A Koncepce HS

VV vzal na v domí, že byla zpracována ást koncepce HS týkající se
"organizace HS" (ú ad, orgány HS, finance apod.) a rozeslána jako
vzor pracovním tým m p ipravujícím další ásti koncepce, s
požadavkem zpracování analýzy do 27.11. 09. Sch zka vedení tým
se uskute ní 9.12. 09 od 9 hod.  v sekretariátu HS, výsledky budou

edloženy na p íští jednání VV.

Bloudek
Valentová
Vedení
pracovních týmu

27.11.
9.12.

íští jednání
VV

6. I, A Anketa
VV vzal na v domí výsledky ankety HS a rozhodl, že výsledky budou
využity p i zpracování koncepce HS. Výsledky budou zve ejn ny na
webu HS a webu SO a stru ná informace bude publikována v
Ro ence HS.

Valentová Neprodlen

7. I, A Ro enka HS
VV vzal na v domí zprávu o p íprav  Ro enky HS. P ípravu obsahu
Ro enky zajistí Mediální komise, úvod p ipraví Z. Hrubý. Dodatek ke
smlouv  o Ro ence bude p ipraven k datu uzáv rky Ro enky, tj.
25.11.09.

Resch
Valentová
Z. Hrubý

25.11.

8. R, A Reprezenta ní smlouvy a sm rnice o zajišt ní reprezentace
VV urgoval dopracování sm rnice o zajišt ní reprezentace a v
návaznosti na sm rnici schválil reprezenta ní smlouvy s

ipomínkami, které byly vzneseny b hem jednání. Reprezenta ní
smlouvy ve schváleném zn ní budou rozeslány p edsed m

íslušných komisí.

Valentová
ermák

íští jednání
VV

9. R, A Dopis pro UIAA
VV schválil návrh dopisu pro UIAA s p ipomínkami, které byly
vzneseny b hem jednání. Finální zn ní dopisu p ipraví po konzultaci
ohledn  závod  lezení v ledu a drytoolingu Z. Hrubý, který sou asn
osloví JAMES s možností k dopisu se p ipojit.

Hrubý íští jednání
VV

10. R, A Pojišt ní
VV vzal na v domí informaci pojiš ovny Uniqa, že sou asné pojišt ní
lé ebných výloh poskytované na základ  rámcové smlouvy mezi
pojiš ovnou a HS kryje také pojišt ní len  expedic. Pojiš ovna bude
požádána o vysv tlení problém , které z její strany v tomto roce v
souvislosti s pojišt ním expedic vznikly.
VV projednal návrh na poskytnutí slevy na pojišt ní Alpenverein pro
leny HS, schválil navržené podmínky a pov il Z. Hrubého

podepsáním smlouvy mezi HS a CK Alpy na rok 2010 a
informováním len HS o podmínkách pojišt ní.
VV vzal na v domí navržené podmínky pojišt ní odpov dnosti škody u
instruktor HS a pov il Z. Vévodu p ípravou návrhu rámcové
smlouvy na p íští jednání VV. J. Uherka bude o návrhu pojišt ní
informovat Metodickou komisi.

Valentová
Hrubý
Vévoda
Uherka

íští jednání
VV

11. I, A,
R

Jednání na MŽP a další záležitosti týkající se OP
VV vzal na v domí informaci o jednání na MŽP týkajícím se
sportovních aktivit ve zvlášt  chrán ných územích. VV zašle MŽP
informaci o hlavních problémech, se kterými se HS v oblasti ochrany

írody potýká, s cílem hledat možná ešení. lenové VV zašlou své
nám ty na sekretariát HS do 30.11., podklad pro MŽP p ipraví B.
Valentová a Z. Hrubý.
VV rozhodl, že na VH 2010 bude navržena zm na stanov HS tak,
aby se jednou z hlavních inností HS stala ochrana p írody, což
umožní HS být informován o všech zásazích a správních ízeních
dotýkajících se ochrany p írody a stát ú astníkem t chto ízení  (§70
zák. 114/1992 Sb.).
VV vzal na v domí informaci o jednání s KRNAPem ohledn  lezení v
ledu. Vzájemná spolupráce na ešení respektující zájmy ochrany

írody i možnosti lezení v zimních podmínkách budou pokra ovat, ale
nelze o ekávat kone ný výsledek v krátkém ase.

Valentová
Hrubý

lenové VV

30.11.09
30.11. 09
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Výsledky jednání: (Typy položek: I – Informace, D – Dohoda, R – Rozhodnutí, A – Akce)
12. A íprava na jednání s komisa i

íštího jednání VV se zú astní p edsedové komisí HS, p edm tem
jednání bude návrh rozpo  komisí, koncepce HS a diskuse nad
funkcí webu HS a mediální koncepcí HS. P edsedové komisí

ipraví návrhy rozpo  komisí do 30.11. 09. P ípravu návrh
rozpo  zajistí J. Bloudek, podklady týkající se webu a mediální
koncepce p ipraví pro p edsedy komisí Mediální komise.

Bloudek
Resch
Valentová

edsedové
komisí

30.11. 09
íští jednání

VV

13. I Jednání Historické komise
VV vzal na v domí informaci Z. Hrubého o sch zi Komise pro
mapování historie horolezectví v R a o jednání s p edsedou komise
Z. Teplým. P edseda komise Z. teplý byl vyzván, aby p edložil první
výsledky práce komise do poloviny prosince 2009.

Teplý 15.12. 09

14. I, A Mediální koncepce
Mediální koncepce bude p edložena na další jednání VV.

Resch íští jednání
VV

15. R, A Návrh princip  rozpo tu
VV rozhodl, že základem pro sestavování rozpo tu HS na rok 2010
budou návrhy rozpo  komisí, do kterých se promítne hodnocení
jejich innosti v uplynulém roce. Návrhy budou p edm tem p íštího
jednání VV.

Bloudek
edsedové

komisí

íští jednání
VV

16. R, A Situace ve spole nosti  Sazka, a.s.
VV pov il Z. Hrubého napsáním dopisu vedení STV, ve kterém
bude vyjád en nesouhlas HS se sou asným p ístupem STV k
situaci kolem spole nosti Sazka a pov il J. Bloudka ú astí na sch zi

edsed  svaz  sdružených v STV.

Hrubý
Bloudek

Neprodlen
25.11. 09

17. R, A Granty na rok 2010
VV rozhodl, že v roce 2010 budou vyhlášeny pouze granty pro
mládež. Na akce, které byly podporovány prost ednictvím grant  pro
širokou lezeckou ve ejnost, bude vytvo ena samostatná položka v
rozpo tu, s tím, že finan ní prost edky budou sm ovány pouze na

tší akce minimáln  regionálního významu.

Bloudek íští jednání
VV

Schválil: Z. Hrubý
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